



الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) - تكافل - أسكانا للتأمين

ARABIAN SCANDINAVIAN INSURANCE COMPANY (P.L.C.) – TAKAFUL – ASCANA INSURANCE

Incorporated with limited liability by Amiri decree
A company subject to Federal law no. (6) of year 2007 of Insurance
Authority and registered in the insurance companies register under
No. (6) on 15/12/1984 Paid Up Capital Dirhams One Hundred Fifty Four Million.

أسست بموجب مرسوم أميري بضمن محدود
شركة خاضعة لأحكام لقانون الاتحاد رقم (6) للعام 2007 في شأن هيئة التأمين
وتنظيم أعماله ومقيدة في سجل شركات التأمين تحت رقم (6) بتاريخ 15/12/1984 م
رأس المال المدفوع مائة وأربعة وخمسون مليون درهم

Date: July 06, 2022

التاريخ: 06 يوليو 2022

H.E Dr. Maryam Buti Al Suwaidi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi, UAE

سعادة الدكتور/ مريم بطي السويدي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبو ظبي، الإمارات العربية المتحدة

H.E. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai – UAE

سعادة / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي – دولة الإمارات العربية المتحدة

Subject: Foreign Ownership Limit (FOL)

الموضوع: نسبة تملك الأجانب

Reference to the above subject, kindly be informed that Arabian Scandinavian Ins Company (PLC)-Takaful Insurance received all necessary regulatory and internal approvals for the purpose of allowing foreign Ownership (FOL) to own 49 % of the capital. Article (7) of Arabian Scandinavian Ins Company (PLC)-Takaful's Article of association has been amended accordingly.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يرجى العلم بأن الشركة العربية الاسكندنافية للتأمين ش.م.ع - تكافل - اسكانا للتأمين قد استلمت كافة الموافقات الرقابية والداخلية اللازمة وذلك بالسماح بتملك الأجانب نسبة 49% من رأس مال الشركة. ووفقا لذلك، تم تعديل نص المادة (7) من النظام الأساسي للشركة العربية الاسكندنافية للتأمين ش.م.ع - تكافل - اسكانا للتأمين.

Type of Ownership	Maximum Ownership Percentage	
	Individual Permitted %	Total Permitted %
NATIONAL(UAE) And GCC	100%	100%
FOREIGN	49%	49%

نوع الملكية	نسب التملك القصوى	
	الحدود الفردية (%)	الحدود الاجمالية (%)
المحلية (UAE) والخليجية	100%	100%
الاجنبية	49%	49%

You are kindly requested to implement this amendment and update the DFM website accordingly effective from Tuesday 12 July 2022, after trading.

وبناءً عليه، يرجى تنفيذ هذا التعديل ونشره على الموقع الإلكتروني لسوق دبي المالي اعتباراً من يوم الثلاثاء الموافق 12 يوليو 2022 بعد التداول.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Arabian Scandinavian Ins Company (PLC)-Takaful

الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) - تكافل

Khalid Ahmad Al Kazim
Chief Executive Officer

خالد أحمد الكاظم
الرئيس التنفيذي

